

CPED2001 書院團隊社區服務項目

CKPC 2022-08

一. 課程目的:

通過向澳門社會推廣正面價值觀或信息，作出一次對社會有助益的創意團隊服務；透過主動學習及體驗式學習，讓同學發揮及運用其多元學術專業和專長，更深刻和活用相關的價值觀與信息。

二. 課程要求:

所有二年級同學需完成 CPED2001 課程，包括完成一次**口頭匯報**及一份**行動計劃書**。

- **口頭匯報** - 匯報對象是一年級院生，匯報內容為小組項目研究主題，包括背景，分析及發現，總結及建議。（曾參與 CPED1000 《小組項目大比拼》開題報告的院生，自動完成這項要求）
- **行動計劃書** - 書院導師約見各 CPED1000 《小組項目大比拼》的組別，院生就小組項目開題報告中的建議，建立行動計劃，通過小組討論及工作會議，最後以書面形式提交給書院導師

備註:

1. 一年級沒有通過 CPED1000 的學生，如果有參與小組項目，可以在二年級跟同一小組完成 CPED2001（但仍需另外補修 CPED1000 或補交未完成的要求）。如果沒有參與小組項目，則需要補做 CPED1000 《小組項目大比拼》小組項目。
2. 一年級沒有修 CPED1000 的學生，則需要補修 CPED1000（包括小組項目），到下一學年再跟同一小組完成 CPED2001。
3. 二年級未完成 CPED2001 的學生，將需要在三/四年級重新組合成小組，選擇新的題目完成小組項目（包括口頭匯報和行動計劃）。

三. 課程評核:

- 除了不可抗力因素外，各組成員必需出席小組討論及工作會議。組員的出席將列入評核範圍以內。
- 各組需完成一份**行動計劃書**。
- 最終成績由所屬星球導師作綜合評分。

四. 課程項目時間表

任務	內容	完成時段
小組指導會議	所屬星球導師分別約見各組	9-10 月
行動計劃書	各組向書院導師提交行動計劃書	11 月

CPED2001 Residential College Community Team Project

CKPC 2022-08

1. Course Objectives

By promoting positive values or messages to the Macau society, student teams will provide creative team service that is beneficial to the society; through active learning and experiential learning, students will be able to develop and utilize their diverse academic majors and expertise, so as to deepen and utilize the relevant values and information.

2. Course requirements:

All year-2 students need to complete CPED2001, which includes an oral presentation and an action plan.

- **Oral presentation** – The target of the presentation is the first-year college students. The content of the presentation is based on the team project topic, including background, analyses and findings, summary and recommendations. (College students participated in CPED1000 “Team Project Challenge” opening report will automatically fulfill this requirement.)
- **Action Plan** – Resident Fellow will meet all teams from CPED1000 “Team Project Challenge” and guide them to develop action plan based on the recommendations in the opening report. Following team discussion and work meetings, each team will submit a written action plan
Resident Fellow

Notes:

1. Students who did not pass CPED1000 in the first year may complete CPED2001 with the same team in the second year, provided they participated in the team project. (Such students still need to make up the unfinished requirements of CPED1000). If a student did not participate in the team project, the student needs to participate in the CPED1000 “Team Project Challenge”.
2. Students who did not take CPED1000 in the first year need to take CPED1000 (including the team project), and then complete CPED2001 with the same teams in the next academic year.
3. Students who did not complete CPED2001 will be re-grouped into teams in their third or fourth years. Such teams need to select new topics and complete the team project, including oral presentation and action plan.

3. Course evaluation:

- Except for force majeure, each team member must attend the team discussion and work meetings. The attendance will be included in the assessment.
- Each team shall complete an action plan.
- The final grade will be given comprehensively by the Resident Fellow of the planet tribe.

4. Course Schedule

Tasks	Contents	Completion period
Team mentoring meeting	The Resident Fellow of the planet tribe will make an appointment with each team and provide guidance on the action plan.	September to October
Action plan	Each team submits an action plan to its Resident Fellow.	November